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De Dorpspartij heeft in september 2019  vragen gesteld over de toekomstige bestrijding van 
de eikenprocessierups. Uw college zet in op duurzaamheid. Daar zijn we als Dorpspartij blij 
mee. 

1. Bent u bekend met de natuurlijke methoden om de eikenprocessierups te bestrijden?
2. Bent u als college van zins om in lijn met uw duurzaamheidsbeleid in te zetten op 
natuurlijke bestrijding van de eikenprocessierups?
2a Zo ja, hoe gaat uw college hier uitvoering aan geven?
2b Zo nee, waarom niet?
3. In hoeverre is natuurlijke bestrijding van de eikenprocessierups opgenomen in uw budget 
voor de bestrijding van de eikenprocessierups?
4. U heeft eerder laten weten dat u in oktober 2019 gesproken heeft met de Peelgemeenten. In 
hoeverre heeft u hier gesproken over natuurlijke bestrijding?
5. Op 7 november 2019 heeft u een provinciaal overleg gepland staan over de aanpak van de 
eikenprocessierups. Kan het college aangeven of dat hier ook de natuurlijke bestrijding wordt 
besproken? Zo niet, is uw college bereid om op dit overleg de natuurlijke bestrijding 
bespreekbaar te maken?

Mvg Toon Coopmans
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